
Styremøte  
 
Referat nr    6    år 2016 
Dato:  15.08.2016 
 
Tilstede: Knut, Kariann, Ann Kristin, Bente 
Referent: Bente Hagelund 
 
 
Saksliste: 
 
Saksnr. Sak Ansvar 
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Endring i anbefalt maks antall avkom. 
Papirer til NKK. 
 
Søknad om endring av anbefalt maksantall må 
skrives og sendes til sunnhetsutvalget@nkk.no 
(kopist Kristin Aukrust) sammen med protokoll 
fra årsmøtet som bekrefter endringen.  
 
Medlem NN må selv sende søknad om 
dispensasjon for registrering av kull, styret 
skriver notis til NKK som legges ved.  
 
 

 
 
 
Knut skriver utkast til 
søknad. 
 
 
 
Bente skriver utkast 
til notis 
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Rasespesialen 2016: 
 
Påmelding: 
   Påmeldingsfrist 18. august. 
   Pr i dag påmeldt 14 voksne og 5 valper 
   16 på rallylydighet 
   Flere som foreløpig ikke har meldt på. 
 
Premier. 
   Bestilt premier til alle klassene. 
    Vi trenger oversikt over sponsede  
    premier. 
    Etter 25. får de som har meldt sin interesse  
    beskjed fra styret om fordeling. 
    Bestiller to ekstra plater med rett årstall.  
    Oversikt over premiering sendes Cecilie. 
    BIR/BIM valp 
    BIR/BIM junior 
    BIR/BIM unghund 
    BIR/BIM Voksen 
    BIR Veteran 
    Avl 1-2-3-4 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kariann 
 
 
Ann Kristin 
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    Oppdrett 1-2-3-4  
    (Ok å stille med 3 hunder) 
 
Skal noen reise? 
     Det bør være noen fra styret tilstede på   
     medlemsmøtet. 
     Vi vedtar å dekke reise for to   
     styremedlemmer.  
 
Medlemsmøte. 
     Brukskrav tema.  
     Styret har kommet uvanlig seint i gang og  
     trenger mer tid på denne saken. 
     Blir tatt opp på årsmøte 2017. 
 
På den sosiale happeningen på kvelden tar alle 
med seg det de vil spise og drikke.  
 
Dommer ønsker å bli hentet på flyplassen.  
     Ann Kristin tar kontakt med Cecilie og hører  
     om hun kan finne noen som kan gjøre det. 
           (OK! ) 
 
Stor-cert er i orden. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ann Kristin 
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Økonomi.  
 
Har ikke fått tilgang til informasjon fra forrige 
kasserer.  
 

 

 

Neste møte: Ved behov, før rasespesialen 


